
VERSLAG BO 05/08/2024 (LIVE, WEZEMAAL) 
 

Aanwezig: 

staf: Isabel Poelmans 

bestuursleden: Pieter Van Laere, Nathalie Nouwen (verslag), Josef Szekeres, Tiebe Van 
Nieuwenhove, Alexandra Gevaert, Christophe Fonteyne 

Verontschuldigd: Kathleen Monten 

 

1/ Goedkeuring verslag 16/07/2024 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

De actiepunten van de verslagen van 18/06/2024 en 16/07/2024 zijn verwerkt. 

 

2/ BO & staf 

- Er worden nieuwe foto’s gemaakt van de BO-leden voor de website. Kathleen is afwezig en 
komt in september aan de beurt. (actiepunt : Kathleen). Bij de foto’s op de website wordt 
ook de taakverdeling binnen het bestuur opgenomen. 

- Tiebe brengt verslag uit i.v.m. de functioneringsgesprekken die Kathleen en hij met alle 
stafleden hebben gevoerd. 

- Het contract van Mathies is ondertussen in orde gebracht. 

 

3/ Financiën 

- De machtigingen op de KBC-rekening zijn in orde, idem voor aanvraag van de VISA-kaart(en). 

- De toegang tot de E-box Social Security is omgezet naar Joram. 

- Isabel heeft al de noodzakelijke toegangen en machtigingen. 

 

4/ Operationeel 

a) Algemene werking 

- Alle informatie van Sport Vlaanderen m.b.t. de opmaak van de beleidsplannen en het beleid inzake 
subsidiëring is online raadpleegbaar : 

• erkenning en subsidiëring https://www.sport.vlaanderen/sportfederaties/ 

• infosessie i.f.v. opmaak beleidsplan 
https://www.sport.vlaanderen/sportfederaties/begeleiding-en-
ondersteuning/begeleidende-informatie-decreet/infosessies-en-faqs/ 

- Alle aangevraagde transfers worden goedgekeurd. Het gaat om 5 transfers binnen de reguliere 
transferperiode, een groepstransfer van een 40-tal schermers van De Hallebardiers naar Schermers 
Groeningeveld, eveneens binnen de reguliere transferperiode, en 1 transfer buiten de reguliere 
transferperiode, maar met toestemming van beide clubs. 
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b) Beleidsplan 2025-2028 

- Update met inschatting budgettering en VTE's 

Op vraag van de penningmeester werd een eerste poging gedaan om de doelstellingen in het nieuwe 
beleidsplan te koppelen aan acties van stafleden. Het is (nog) niet evident om de tijdsinvestering van 
sommige taken in te schatten, maar het blijkt in elk geval een nuttige oefening. 

- Het 3WB en de kosten van EK en WK worden op dit moment betaald vanuit de basiswerking, 
aangezien de VSB geen topsportfederatie meer is. Deze situatie is op termijn niet houdbaar. Er zijn 2 
mogelijke pistes die gevolgd kunnen/moeten worden : 

Piste 1 : We gaan de dialoog aan met Sport Vlaanderen om samen met hen een plan/tijdslijn op te 
stellen om terug te evolueren richting topsportfederatie, deze keer op de 3 wapens. 

Een beleidsfocus indienen is te kort dag, vooral ook omdat Sport Vlaanderen tijdens het recente 
overleg heeft aangegeven dat we eerst moeten werken aan duidelijkere focus, voor er verdere 
stappen gezet kunnen worden. 

Isabel plant een afspraak in met Wim Meiresonne voor overleg, bij voorkeur nog in augustus. Het is 
belangrijk dat we de lijnen met topsport open houden. 

In het nieuwe beleidsplan zal het 3WB ook duidelijk gekaderd moeten worden en zullen we moeten 
aantonen dat daar structureel en financieel op ingezet wordt, om vervolgens op die basis terug te 
kunnen gaan overleggen met Sport Vlaanderen. De voorlopige doelstelling is om over 2 jaar terug 
een beleidsfocus topsport in te dienen. 

Piste 2 : We zetten actief in op alternatieve financieringsbronnen, m.a.w. we gaan op zoek naar 
ondersteunende partners. 

Dit wordt een vast punt op onze maandelijkse agenda, de zoektocht naar partners en/of initiatieven 
die structureel middelen opleveren voor de verdere uitbouw van het 3WB. 

Er wordt op de nieuwe sharepoint ruimte gecreëerd om al deze initiatieven op te lijsten, zodat ze 
verder uitgewerkt kunnen worden. M.b.t. de contacten die al gelegd zijn, zullen daar updates 
toegevoegd worden om alles korter kunnen opvolgen. Een 5-tal bedrijven werden al gecontacteerd 
meteen na afloop van het schermen op de OS. De optie om een eigen internationaal zomerkamp te 
organiseren wordt op het volgende BO besproken, na overleg met de wapencoördinatoren. 

 

c) Afbouw scheidsrechterkosten 

Uit de berekeningen (cf. pakket) blijkt, zeker rekening houdend met het feit dat 3WB en EK/WK 
gefinancierd worden vanuit de basiswerking, dat het volledig afvoeren van de 
scheidsrechterbijdragen zonder return op dit ogenblik onhaalbaar is. 

Er wordt beslist om een eerste inspanning tot verlaging te doen (min 5 euro, dus 50 euro per 
wedstrijd i.p.v. 55 euro), en dan eerst de hogervermelde initiatieven voor extra financiering de 
nodige kansen te geven. 

 

d) Werkgroep intern reglement 

- De werkgroep stelt vast dat op het niveau van de KBFS een dergelijk document ontbreekt en wel 
nodig/nuttig zou zijn. Een duidelijke en uniforme tuchtregeling over de federaties heen zou bij 
voorbeeld discussies kunnen vermijden. Nu zijn er ook bij voorbeeld ook lidmaatschappen die dubbel 
kunnen tellen, omdat er schermers zijn die in beide federaties zijn ingeschreven en dus in beide 
federaties stemrecht genereren. 

Josef neemt de boodschap mee, maar herinnert eraan dat de KBFS eerst nog nieuwe statuten moet 
opmaken. 



- De ethische en medische commissie zal omgevormd worden, na de definitieve goedkeuring van het 
relevante decreet. De verslagen van de vergaderingen van deze commissie worden besproken en de 
feedback wordt overgemaakt door de betrokken BO-leden. 

 

e) Sporttechnische commissie -> Strategische Commissie 

De feedback van Anneke Daems wordt besproken en zij krijgt het vertrouwen en het mandaat om 
deze commissie op poten te zetten en uit te bouwen. Dit zal ze onbezoldigd doen, maar op haar 
vraag (en na het voorleggen en goedkeuren van een budget) zal er wel een som voorzien worden 
voor de omkadering van de noodzakelijke vergaderingen die voor de oprichting van deze commissie 
georganiseerd zullen worden. 

De commissie zal bestaan uit een vaste kern, aangevuld met een wisselende expertisegroep. De 
oproep zal uitgewerkt worden tegen het Flemish Fencing Event. 

 

f) Jaaractieplan 

Flemish Fencing Event : 

- stavaza (cf. werkdocument in het pakket) : 105 inschrijvingen 

- oproep van Werner Huysmans aan de clubs om i.k.v. 3-wapenbeleid jonge trainers aan te 
moedigen deel te nemen en zich te engageren in het 3WB voor de breedtewerking : de BO-
leden nemen deze oproep mee naar hun resp. clubs. 

 

Vormen 

- Sportkaderopleiding 

o Navraag organisatie S2C op regelmatige basis -> mogelijk maar minimum aan 
deelnemers moet behaald zijn (zie pakket > VTS) 

o Eerste zit INI24 (zie pakket > VTS): Caro Buyse, Cyrille De Bock, Alain 
Thielemans 

o Update voortgang cursusteksten Trainer C 

- Goed bestuur 

o De werkgroep Intern reglement stelt vast dat de voorziene subsidies niet van 
die aard zijn dat er voluit moet op ingezet worden. We voeren dus in en 
passen toe wat haalbaar is voor onze federatie. 

Stimuleren 

- 3WB 

o De engagementsverklaringen en het opdrachtenformulier staan op website 
en zijn verdeeld. 

o De wapencoördinatoren staan volledig achter de samenwerking Team 
Belgium. 

- Clubondersteuning 

o Alle clubs werden gecontacteerd i.v.m. de noodzakelijke acties in Ophardt 
voor de start van het nieuwe seizoen. 



o De clubs waarvan er geen bestuurders zijn ingeschreven voor het FFE 
worden telefonisch gecontacteerd door de BO-leden. (actiepunt : alle BO-
leden, cf. lijst in de mail van Isabel) 

Bestuurders  

- VSB-Beker 

o De planning wordt opgemaakt door Mathies. (actiepunt : Mathies) 

 

Boeien 

- De partnerdossiers : moeten herbekeken worden in aanloop naar het nieuwe seizoen 
(actiepunt : Isabel, Mathies, Nathalie en Pieter) 

- Communicatiebeleid : Er moet meer op de tijdlijn verschijnen i.p.v. enkel in de verhalen, 
zodat er blijvende overzichten zijn. (actiepunt : Mathies) 

- De tussenkomsten van Seppe Van Holsbeke, Noa De Clerck en Jolien Corteyn tijdens de 
Olympische Spelen waren positief, en moeten door de federatie nog meer in de verf gezet 
worden. 

 

g) Beleidsfocussen 

- Piraatjes : Een deel van de subsidie moet terugbetaald worden want niet alles is aangewend. 

- Achter de schermer : Idem 

- Jeugdsport – gemaskerd plan  : / 

 

5/ Opvolging interne werkgroepen 

Cf. supra (werkgroep Intern regelement) 

 

6/ Sportief 

Neisser Loyola levert een schitterende prestatie op de Olympische Spelen in Parijs en behaalt een olympisch 
diploma (T8). Al de communicatie hierrond in de gesproken en geschreven pers wordt verzameld in een 
persmap. (actiepunt : Mathies). 

 

7/ Tafelronde 

- Christophe neemt de opbouw van het nieuwe sharepoint op met Mathies zodat we op korte 
termijn alle gegevens kunnen omzetten en alle informatie beter kunnen structuren en 
toegankelijk maken voor betrokkenen en belanghebbenden (o.a. commissies, 
wapencoördinatoren, …). (actiepunt : Christophe) 

- Luc Gevaert is akkoord met het gebruik van zijn foto’s voor informatie- en 
promotiedoeleinden van de VSB. Mathies krijgt toegang tot de foto’s via Facebook en 
vermeldt bij gebruik van de foto’s de naam van Luc. (actiepunt : Mathies) 

- Er blijkt onduidelijkheid te zijn i.v.m. de vergoedingen voor trainers in het geval van 
begeleiding in het buitenland. In tegenstelling tot sommige geruchten is het niet de 
bedoeling dat alle trainers zelfstandige worden in bijberoep. Alle betrokken trainers kunnen 
contact opnemen met Sportief coördinator Tom Harding die, in overleg met Tom Leys, met 
elk apart de mogelijke statuten bekijkt. (actiepunt : Tom Harding & Tom Leys) 


